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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPU alm. del

Spørgsmål 20
Hvor stor en stigning i udgifterne til PSO-afgiften fra 2010 til 2020 (mio. kr. i
dagens priser) kan der forventes, såfremt vindenergien udbygges som i Klima-
kommissionens fremskrivning, således at den samlede vindkapacitet i 2020 er
5.700 MW fordelt på 2.400 MW havvind og 3.300 MW landvind, og anvendelsen
af biomasse i centrale og decentrale kraftvarmeværker fordobles fra 2010 til
2020? Det forudsættes, at energipriserne er uændrede i faste priser sammen-
lignet med i dag, og at afregningspriserne svarer til de nuværende støtteord-
ninger for landvind og biomasse, mens havmølleparkerne afregnes som Anholt-
vindmølleparken. Tallene ønskes fordelt på de forskellige komponenter af PSO-
tariffen, herunder en særlig post for havmøller. Der ønskes under samme
forudsætninger et skøn for værdien af støtten til biomasse til fjernvarmeproduk-
tion i form af energiafgiftsfritagelse.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Grete Holmsgaard (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Holmsgaard@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Kirk
formand
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